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Beslutande Ledamöter 

Roland Brodin (M) (ordförande) 
Ulrika Falk (S) (2:e vice ordförande) §§82-86, §§88-95 
Andrea Kronvall (SD) 
Robert Beronius (L) 
Thomas Imeryd (KD) 
Olle Jansson (S) 
Per Lodenius (C) 
 

  
Övriga närvarande Anette Madsen (Kommundirektör) 

Anna Keskitalo (Samhällsbyggnadsdirektör) 
Anders Öhman (Biträdande samhällsbyggnadsdirektör) 
Cathrine Andersson (Mark- och exploateringschef) 
Karin Tarre Olthoff (Gatu- parkchef) 
Bjarne Eriksson (Projektstrateg) 
Johan Hernman (Stabs- och planeringschef) 
Helén Edling (V) (Politisk sekreterare) 
Olof Reichenberg (M) (Politisk sekreterare) 
Patrik Dahl (C) (Politisk sekreterare, distans) 
Katarina Rosengren (MP) (Politisk sekreterare, distans) 
Markus Granström (S) (2:e vice ordförande bygg- och miljönämnden) 
§§84-95 
Fredrik Johansson (Projektledare, mark- och exploateringsenheten) §86 
Emma Tarrodi Orlunder (Översiktsplanerare) §94 
Johan Mattsson (Översiktsplanerare) §94 
Antonia Berglund (Nämndsekreterare) 

  
Justerare Olle Jansson (S) 
  
Justeringens plats och tid Kommunstyrelsekontorets kansli, 2024-09-02   10:00 
  
  

 
Sekreterare 

 Paragrafer §§82-95 

 Antonia Berglund   

Ordförande           
 Roland Brodin (M)   

Underskrifter 

Justerande           
  Olle Jansson (S)   

Sida 1 / 27



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2024-08-28 

Kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

 
 
Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  
Organ Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 
  
Sammanträdesdatum 2024-08-28 
  

Datum då anslaget sätts upp 2024-09-02 Datum för anslags nedtagande 2024-09-24 

  

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli 
  

      Underskrift 

Antonia Berglund 
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 Ärendelista 
§82 Val av justerare  

§83 Ändringar i föredragningslistan  

§84 Allmän samhällsbyggnadsinformation  

§85 Norrtälje kommuns yttrande över Region Stockholms förslag till ny 
regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

 

§86 Antagande av detaljplan för fastigheten Skogen 1 i Norrtälje stad  

§87 Avskrivning av planbesked  

§88 Yttrande över granskningsförslag till ändrade havsplaner för Bottniska 
viken, Östersjön och Västerhavet 

 

§89 Investering 2024 – Riala skola projektering utbyggnad  

§90 Investeringar 2024 – Ombyggnation av Hallstaviks centrumtorg, etapp 2  

§91 Investeringar 2024 – Kusbyvägen aktivitetsyta i samverkan  

§92 Investeringar 2024 - Källsortering för sopor på allmän plats  

§93 Återremiss: Revidering av antaget Gång- och cykelprogram för 
landsbygden i Norrtälje kommun 

 

§94 Styrgrupp översiktsplan 2050  

§95 Styrgrupp stora projekt  
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§82      

Val av justerare 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott utser Olle Jansson (S) att tillsammans med 
ordföranden justera dagens protokoll. 

Beslutande sammanträde 

Yrkanden 

Ulrika Falk (S) föreslår Olle Jansson (S) att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med Ulrika Falks (S) yrkande, och finner att kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget. 
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§83      

Ändringar i föredragningslistan 

Beslut 

Inga ändringar förelåg. 
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§84      

Allmän samhällsbyggnadsinformation 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Anna Keskitalo, samhällsbyggnadsdirektör, informerar om nyrekryteringar på 
samhällsbyggnadskontoret, byggfrukosten som anordnas den 29 augusti samt att vecka 39 
planeras det öppnas upp för allmänheten att plocka sommarblommor från urnor i kommunen. 

Därutöver informerar vederbörande om arbetet med framtagandet av en 
markansvisningstävling för Färsna 1:2 med flera. Tävlingen planeras inriktas på hållbarhet 
och kvalitet. Tävlingsförutsättningar, kvalitetskriterier och en preliminär tidsplan föredras. 
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§85     Dnr KS 2024-983 

Norrtälje kommuns yttrande över Region Stockholms förslag till 
ny regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna samhällsbyggnadskontorets förslag till yttrande 
över Region Stockholms förslag till ny regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen. 

Sammanfattning av ärendet 

Region Stockholms förslag till ny regional utvecklingsplan beskriver en vision, övergripande 
mål och prioriteringar samt en rumslig utveckling som illustreras i en strukturkarta och en 
plankarta. Norrtälje kommun ser i huvudsak positivt på planen som en gemensam regional 
målbild och ett viktigt gemensamt verktyg för regionens aktörer, men anser att kommunens 
särskilda förutsättningar och utmaningar bör synliggöras mer i planförslaget. Norrtälje har 
mycket att bidra med i regionen, som attraktiva livsmiljöer, värdefulla besöksmiljöer och 
tillgång till jordbruksmark för ökad självförsörjning i regionen. För att bibehålla och 
utveckla de styrkorna och nå en hållbar utveckling i regionen, även när invånarna blir fler, 
behöver den regionala tillgängligheten och transportsystemet utvecklas i takt med 
bebyggelseutvecklingen. Det är viktigt att infrastruktursatsningar görs, att hela regionen 
inkluderas i transportplaneringen och att viktiga funktioner och kopplingar synliggörs i en 
framåtblickande strukturkarta och plankarta. På så sätt kan en verklig flerkärnighet skapas 
där regionala stadskärnor, landsbygdsnoder och serviceorter kan avlasta den centrala 
regionkärnan. Norrtälje kommun anser även att den regionala utvecklingsplanen bör bygga 
vidare på den flerkärnighet som redan finns i regionen idag och att Norrtälje stad bör ses som 
en regional stadskärna. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteutlåtande avseende Norrtälje kommuns yttrande över Region Stockholms förslag till 
ny regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

Bilaga 1 - Norrtälje kommuns yttrande över Region Stockholms förslag till ny regional 
utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

Bilaga 2 - Yttrande från Stockholm Nordost avseende Region Stockholms samråd om 
regional utvecklingsplan 
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Bilaga 3 - PM, RUFS 2060 - Norrtälje kommuns prioriteringar 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Region Stockholm - Synpunkterna skickas elektroniskt till 
registrator.rlk@regionstockholm.se i både word- och pdf-format. Diarienummer RS 2024-
0344 ska anges. 

Handläggare 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje kommun 

Norrtälje Energi AB 

Norrtälje vatten och avfall AB 
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§86     Dnr KS 2021-1123 

Antagande av detaljplan för fastigheten Skogen 1 i Norrtälje 
stad 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Anta detaljplanen för fastigheten Skogen 1 i Norrtälje stad. 

Sammanfattning av ärendet 

Detaljplanen möjliggör en utbyggnad av Norrtäljeanstalten genom en utökning av 
byggrättsområdet. Utbyggnaden innebär att man i den första etappen bebygger den norra 
delen med nya så kallade typhus för att öka anstaltens kapacitet. I den andra etappen rivs 
befintliga byggnader och ersätts av nya typhus. Sammantaget innebär det att 96 nya 
bostadsrum skapas och totalt kommer det inom anstalten finnas cirka 296 bostadsrum. 
Utanför murarna, i anslutning mot Knutbyvägen, ges möjlighet till två nya byggnader. 

Beslutsunderlag 

Antagande av detaljplan för fastigheten Skogen 1 

Skogen_1_plankarta_240718 

Skogen_1_planbeskrivning_240718 

Granskningsutlåtande, 240718 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 
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Beslutet ska skickas till  

Planenheten 

Mark- och exploateringsenheten 
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§87     Dnr KS 2023-2060 

Avskrivning av planbesked 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med 
samhällsbyggnadskontorets tjänsteutlåtande att avskriva följande planbesked: 

1. Örnen 1 

2. Görla 1:7 

3. Trästa 1:49, 1:57 och 8:5 

4. Riddersholm 1:7 

5. Bredsättra 1:7 

Sammanfattning av ärendet 

I dagsläget pågår ett arbete med att granska förutsättningarna för att påbörja planläggning för 
kommunens 45 positiva planbesked varav 17 ska aktualitetsprövas. För övriga planbesked 
äldre än 5 år kommer kontakt med fastighetsägaren tas för att utreda om intresset för 
planläggning fortsatt finns. Vid aktualisering av tidigare beviljade planbesked görs en 
bedömning huruvida det fortfarande anses lämpligt att påbörja planläggning eller inte. För 
planbesked som är äldre än 5 år kan rättspraxis och andra förutsättningar ha ändrats sedan 
dess att beskeden beviljades. Beslutet omfattar 5 tidigare beviljade planbesked där 
förutsättningarna för att påbörja planläggning inte längre är aktuella. 

Beslutsunderlag 

Tjut, aktualisering av planbesked 240806 

Beslutande sammanträde 

Jäv 

Ulrika Falk (S) anmäler jäv och deltar inte i överläggningen av ärendet. 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Fastighetsägare 

Planenheten 
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§88     Dnr KS 2024-907 

Yttrande över granskningsförslag till ändrade havsplaner för 
Bottniska viken, Östersjön och Västerhavet 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna Mittenstyrets förslag till yttrande som sitt eget och 
överlämnar det till havs- och vattenmyndigheten. 

Sammanfattning av ärendet 

Havs- och vattenmyndigheten har bjudit in Norrtälje kommun att yttra sig över 
granskningsförslag till nya havsplaner för Bottniska viken, Östersjön och Västerhavet. 
Samhällsbyggnadskontoret anser att Havs- och vattenmyndigheten (HaV) har beaktat 
kommunens synpunkter i samrådet genom att ta fram visualiseringar på en exempelpark, se 
bilaga 2. HaV har inför granskning tagit bort ett område och gått vidare med ett annat 
område från samrådsversionen. Kommunen är negativ till all visuell påverkan då vår 
skärgård är en av kommunens största tillgångar. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteutlåtande - yttrande över granskningsförslag till nya havsplaner 

Bilaga 1 - Yttrande över granskning av förslag till ändrade havsplaner för Bottniska viken, 
Östersjön och Västerhavet 

Bilaga 2 - Länk till visualiseringar vindkraft (havochvatten.se) 

Bilaga 3. Mittstyrets yttrande över granskning av förslag till ändrade havsplaner för 
Bottniska viken Östersjön och Västerhavet 

Beslutande sammanträde 

Reservationer 

Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
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Yrkanden 

Ulrika Falk (S) yrkar på att besluta i enlighet med Mittstyrets förslag till yttrande. 

Olle Jansson (S), Per Lodenius (C) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till Ulrika Falks (S) 
yrkande. 

Andrea Kronvall (SD) och Thomas Imeryd (KD) bifall till huvudförslaget och avslag till 
Ulrika Falks (S) yrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av 
Andrea Kronvall (SD) och Thomas Imeryd (KD) mot Ulrika Falks yrkande som bifalls av 
Olle Jansson (S), Per Lodenius (C) och Robert Beronius (L) och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med Ulrika Falks (S) yrkande. 

  

Beslutet ska skickas till  

Havs- och vattenmyndigheten, havochvatten@havochvatten.se, diarienummer 2024-001194 
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§89     Dnr KS 2024-1033 

Investering 2024 – Riala skola projektering utbyggnad 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Anslå investeringsmedel om 2 000 tkr för projektering av utbyggnad Riala skola 

2. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2024 

3. Uppkomna kostnader belastar kommande investering för tillbyggnad alternativt 
kommunens resultat 

4. Projekteringsuppdraget bör även beakta behovet av fler förskoleplatser i Riala och 
möjliga lösningar för att tillgodose detta behov 

Sammanfattning av ärendet 

Samhällsbyggnadskontorets fastighetsenhet har tilldelats ett uppdrag i mål och budget 2024-
2026 med titeln ”Projektera för en utbyggnad av Riala skola med cirka två klassrum. 
Projekteringen ska även titta på en helhetslösning för exempelvis bättre användning av 
fritidshemmets lokaler”.  Ett investeringsanslag om 2 000 tkr söks för program och 
projektering av tillbyggnad av Riala skola. 

Beslutsunderlag 

Investering 2024 - Riala skola projektering utbyggnad 

Beslutande sammanträde 

Protokollsanteckningar 

Robert Beronius (L) lämnar in följande protokollsanteckning: 

Riala skola rymmer totalt ca 100 elever i befintliga lokaler, fördelat på fyra klassrum. 
Eftersom Riala skola har sju årskurser innebär det att varje klass inte kan få ett eget 
klassrum och att klassammansättningarna utgörs av åldersblandade grupper som förändras 
årligen. Om trenden av elevökningar i området håller i sig kommer Riala skola genom 
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denna utbyggnad ges bättre förutsättningar för åldershomogena klasser, vilket vi välkomnar. 
Det är också angeläget att kunna erbjuda plats i förskoleklass på närmsta skola. 

Mittenstyret beklagar dock att projekteringsuppdraget inte beaktar den brist på 
förskoleplatser som finns i Riala. Fröstugans förskola i Riala har tillfälligt utökat sin 
verksamhet genom att förlägga en del av sin verksamhet i Riala gamla kyrkskola, men det 
finns ett stort behov av en permanent lösning såväl som ytterligare förskoleplatser. Det hade 
därför varit lämpligt att inom ramen för detta projekteringsuppdrag beakta detta behov. 

Villan som ligger i anslutning till skolan skulle med fördel kunna användas för 
förskoleverksamhet istället för fritidshem, om behovet av lokaler för fritidshemmets 
verksamhet löses inom ramen för projekteringen av de nya klassrummen. 

Yrkanden 

Robert Beronius (L) yrkar på följande tillägg gällande projektuppdraget: 

• Projekteringsuppdraget bör även beakta behovet av fler förskoleplatser i Riala och 
möjliga lösningar för att tillgodose detta behov. 

Ulrika Falk (S), Olle Jansson (S), Andrea Kronvall (SD) och Thomas Imeryd (KD) yrkar 
bifall till Robert Beronius (L) tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag med Robert Beronius (L) 
tilläggsyrkande, som bifalls av Ulrika Falk (S), Olle Jansson (S), Andrea Kronvall (SD) och 
Thomas Imeryd (KD) och finner att kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott beslutar i 
enlighet med förslaget.  

  

Beslutet ska skickas till  

Samhällsbyggnadskontoret 

Samhällsbyggnadskontoret fastighetsenheten 

Ekonomiavdelningen 

Barn- och utbildningskontoret 
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§90     Dnr KS 2024-929 

Investeringar 2024 – Ombyggnation av Hallstaviks 
centrumtorg, etapp 2 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Anslå 8 000 tkr i investeringsanslag för ombyggnationen av Hallstaviks centrumtorg, 
etapp 2. 

2. Investeringen finansieras inom beslutad investeringsplan för 2024 

3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 837 tkr från och med år 2026 
inarbetas i mål- och budget 2026-2028. 

Sammanfattning av ärendet 

Samhällsbyggnadskontorets gatu- och parkenhet föreslår att få anslag för etapp 2 av 
ombyggnationen av Hallstaviks centrumtorg beviljat av kommunstyrelsen. Investeringen är 
beräknad till en kostnad om 8 000 tkr. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens 
anslag för investeringar 2024. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 837 tkr från 
och med år 2026 inarbetas i mål- och budget 2026-2028. Investeringen beräknas genomföras 
och färdigställas under åren 2024 och 2025. 

Beslutsunderlag 

Investeringar 2024 - Ombyggnation av Hallstaviks centrumtorg, etapp 2 

Beslutande sammanträde 

Protokollsanteckningar 

Ulrika Falk (S), Per Lodenius (C) och Robert Beronius (L) lämnar in följande 
protokollsanteckning: 

Mittenstyret ser fram emot etapp 2 av den välbehövliga upprustningen av Hallstaviks 
centrumtorg. Inför att etapp 2 påbörjas vill vi särskilt trycka på vikten av att passa på att 
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väva in möjligheter till att förbättra klimatanpassning, trygghet och tillgänglighet i 
genomförandet.  Vi ser det önskvärt att möjligheter till sådana förbättringsåtgärder 
inledningsvis analyseras med respektive sakkunniga inom förvaltningarna, då möjligheten 
att få till kostnadseffektiva åtgärder är som störst i samband med att upprustning ändå skall 
göras. Exempel på frågor som bör lyftas är hur området kan anpassas för att bättre hantera 
skyfall, värmeböljor, skapa trygga rörelsemönster och belysning, analysera ombyggnationen 
ur ett funktionshindersperspektiv och öka biologisk mångfald etc. En vision vore att 
Hallstaviks centrumtorg kunde användas som ett positivt exempel på hur man planera 
utifrån flera perspektiv vid en ändå nödvändig upprustning. 

Andrea Kronvall (SD) lämnar in följande protokollsanteckning: 

Sverigedemokraterna ser positivt på att arbetet med att förbättra Hallstaviks centrumtorg 
fortsätter. Det är dock avgörande att vi tar lärdom av erfarenheterna från etapp 1 och 
säkerställer att den estetiska utformningen i etapp 2 bättre möter invånarnas förväntningar. 
Den tidigare utformningen, särskilt valet av belysning och bänkar, bidrog inte till den 
helhetskänsla som eftersträvades. 

Vårt mål är att skapa en trygg, inbjudande och estetiskt tilltalande miljö för både invånare 
och besökare. För att uppnå detta är det viktigt att noggrant överväga val av färger, material 
och designprinciper. Vi anser också att en dialog med invånarna gällande utformningen bör 
uppmuntras, så att utvecklingen sker i linje med deras önskemål och behov.  

Yrkanden 

Ulrika Falk (S), Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) yrkar bifall 
till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), 
Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Handläggare/Samhällsbyggnadskontoret 

Samhällsbyggnadsdirektör/Samhällsbyggnadskontoret 
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Gatu- och parkchef/Samhällsbyggnadskontoret 

Gatu- och parkenheten 

Controller/Kommunstyrelsekontoret 

Koncerncontroller/Kommunstyrelsekontoret 
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§91     Dnr KS 2024-931 

Investeringar 2024 – Kusbyvägen aktivitetsyta i samverkan 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Kommunstyrelsen anslår 4 000 tkr i investeringsanslag för anläggande av 
aktivitetsyta längs Kusbyvägen i Hallstavik. 

2. Investeringen finansieras inom beslutad investeringsplan för 2024. 

3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 475 tkr från och med 2026 inarbetas i 
Mål- och Budget 2026-2028. 

Sammanfattning av ärendet 

Investeringen avser anläggande av aktivitetsyta längs Kusbyvägen i Hallstavik. 
Investeringen är beräknad till en kostnad av 4 000 tkr. Investeringen finansieras inom 
beslutad investeringsplan för år 2024. Kapitalkostnaderna ökar med 475 tkr från och med år 
2026 till följd av komponentavskrivningar och ökade räntekostnader. Tillkommande kapital- 
och driftskostnader om 475 tkr från och med år 2026 inarbetas i Mål- och Budget 2026-
2028. Genomförandet påbörjas under Q3 2024 och basketplan samt odlingsbäddar 
färdigställs under år 2024 och resterande delar färdigställs under år 2025. 

Beslutsunderlag 

Investeringar 2024 - Kusbyvägen aktivitetsyta i samverkan 

Beslutande sammanträde 

Yrkanden 

Ulrika Falk (S), Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) yrkar bifall 
till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), 
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Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Handläggare/Samhällsbyggnadskontoret 

Samhällsbyggnadsdirektör/Samhällsbyggnadskontoret 

Gatu- och parkchef/Samhällsbyggnadskontoret 

Gatupark (gatupark@norrtalje.se) 

Controller/Kommunstyrelsekontoret 

Koncerncontroller/Kommunstyrelsekontoret 
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§92     Dnr KS 2024-255 

Investeringar 2024 - Källsortering för sopor på allmän plats 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Kommunstyrelsen anslår 3 000 tkr i investeringsanslag för förstudie inkluderande 
framtagning av nödvändiga förutsättningar och lösningsförslag inför lagstiftning 
gällande producentansvar för förpackningar som ska vara i drift från 2026-01-01. 

2. Investeringen finansieras inom beslutad investeringsplan för 2024. 

3. Tillkommande kapital- och driftskostnader hanteras vid efterföljande 
investeringsbegäran när nödvändiga förutsättningar inför genomförandet 2026-01-01 
är kända. Inom beslutad investeringsplan för 2025 finns utrymme om 7 000 tkr (totalt 
investeringsutrymme om 10 000) 

4. Uppkomna kapital- och driftskostnader i samband med förstudien beslutas att ingå i 
kalkyler för efterföljande investeringsbegäran gällande källsortering av sopor på 
allmän plats. Inarbetas i Mål- och Budget 2026-2028. 

Sammanfattning av ärendet 

Det har kommit en ny lagstiftningen som påverkar kommunens skyldigheter gällande 
producentansvar för förpackningar på offentlig plats som ska vara i drift från 2026-01-01. 
Detta uppdrag är komplext. Investeringen gäller en förstudie som ska utreda och definiera 
samt ta fram berörda platser utifrån de gällande villkoren för ”Insamling vid populära 
platser” och ”Insamling vid andra platser”. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens 
anslag för investeringar 2024. Tillkommande kapital- och driftskostnader hanteras vid 
efterföljande investeringsbegäran när nödvändiga förutsättningar och lösningsförslag finns 
framtagna. Inom beslutad investeringsplan för 2025 finns utrymme om 7 000 tkr (totalt 
investeringsutrymme om 10 000). Tidplan för genomförande av förstudie Q3 2024 till och 
med Q1 2025. 

Beslutsunderlag 

Investering 2024 - Källsortering för sopor på allmän plats 
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Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Handläggare/Samhällsbyggnadskontoret 

Samhällsbyggnadsdirektör/Samhällsbyggnadskontoret 

Gatu- och parkchef/Samhällsbyggnadskontoret 

Gatupark (gatupark@norrtalje.se) 

Controller/Kommunstyrelsekontoret 

Koncerncontroller/Kommunstyrelsekontoret 
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§93     Dnr KS 2024-198 

Återremiss: Revidering av antaget Gång- och cykelprogram för 
landsbygden i Norrtälje kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår: 

Kommunstyrelsen beslutar anta reviderat Gång- och cykelprogram för landsbygden i 
Norrtälje kommun i enlighet med bilaga 1, gång- och cykelprogram för landsbygden i 
Norrtälje kommun. 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott beslutar för egen del: 

1. Sträckan Norrtälje - Bergshamra ska även i det reviderade programmet ha prio 2. 
2. Uppdra till kommunstyrelsekontoret att genomföra redaktionell ändring på sida 7 i bilaga 1 enligt 

beslut. 

Sammanfattning av ärendet 

Det gällande gång- och cykelprogrammet från år 2017 var i behov av att revideras. Nio 
sträckor har utgått från gällande program med anledning av att sträckorna har anlagts, utretts 
men blivit nedlagda eller utgått för att behovet inte längre består. Med ett reviderat gång- och 
cykelprogram vill kommunstyrelsen särskilt prioritera barns trafiksäkerhet och att barn 
självmant kan ta sig till skola och andra fritidsaktiviteter. Gång- och cykelvägar mellan 
ortstrukturer och skolor är därför högt prioriterade. Vägar med höga trafikflöden eller skolor 
med ett större elevantal prioriteras högst. Kommunstyrelsen återremitterade ärendet till 
landsbygdsrådet den 18 mars 2024 för att ge rådet möjlighet att lämna synpunkter på 
förslaget. Det reviderade förslaget till Gång- och cykelprogram för landsbygden har samråtts 
med landsbygdsrådet, som inte hade några synpunkter på föreslagen prioriteringsordning. 

Beslutsunderlag 

tjut Gång- och cykelprogram för landsbygden i Norrtälje kommun(504514) (0) 

Bilaga 1- Gång- och cykelprogram för landsbygden i Norrtälje kommun 
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Beslutande sammanträde 

Yrkanden 

Per Lodenius (C) yrkar på att följande ändring görs i Gång- och cykelprogram för 
landsbygden i Norrtälje kommun: 

• Sträckan Norrtälje - Bergshamra ska även i det reviderade programmet ha prio 2. 

Ulrika Falk (S) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till Per Lodenius (C) ändringsyrkande 

Andrea Kronvall (SD) yrkar på en redaktionell ändring görs på sidan 7 i Bilaga 1. där 
poängbedömning anges. Det ska stå 5 och inte 4 bedömningskriterier. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta uppdra 
kommunstyrelsekontoret att genomföra redaktionella ändringar på sida 7 i bilaga 1 i enlighet 
med Andrea Kronvalls (SD) yrkande. 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag med Per Lodenius (C) 
ändringsyrkande som bifalls av Ulrika Falk (S) och Robert Beronius (L), och finner att 
kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Avdelningschef 

Trafikstrateg 

 

  

Sida 25 / 27



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2024-08-28 

Kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§94      

Styrgrupp översiktsplan 2050 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Emma Tarrodi Orlunder och Johan Mattson, översiktsplanerare på 
samhällsbyggnadskontorets planenhet informerar om följande punkter gällande arbetet med 
ÖP 2050: 

• Kort tillbakablick granskningen 

• Genomgång inkomna synpunkter på ÖP 2050 och FÖP Norrtälje 

• Större synpunkter ÖP 2050 med förslag på hantering 

• Kommande utredningsbehov – vad ska listas 

• Tidplan mot antagande 
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§95      

Styrgrupp stora projekt 

Beslut 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Anders Öhman, biträdande mark- och exploateringschef, informerar om aktuell status i 
Norrtälje kommuns stora projekt inkluderande Lommarstranden, Norrtälje hamn och Övre 
bryggårdsgärdet i Norrtälje stad. 
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